
BESTUURSUPDATE #15: DIVERSE ZAKEN 

 

Het voetbalseizoen 2021-2022 is begonnen. De bal rolt weer. Eindelijk. En wat hebben we er naar 

verlangt. Niet alleen de spelers, maar ook onze supporters. 

Afgelopen periode is niet stil gezeten. Vandaar een update van een aantal zaken die wij graag in het 

kort met iedereen willen delen. 

Voetbalzaken 

Afgelopen maanden heeft de TC hard gewerkt om tot goede teamsamenstellingen voor dit seizoen 

voor zowel de jeugd als senioren en zijn met het secretariaat en accommodatie tot een goed 

trainingsschema gekomen. Op 1 september jl. heeft een druk bezochte opstartbijeenkomst voor alle 

leiders/trainers plaatsgevonden van de onder- en bovenbouw. Informatie is gegeven door de TC, de 

coördinator scheidrechters, vertrouwenspersonen en JC. De TC heeft ook een infogids opgesteld met 

daarin alle basisafspraken als houvast voor de stafleden. Tevens zijn alle teamtassen uitgereikt, die 

keurig in orde zijn gemaakt door de kledingcommissie. 

Corona en gebruik accommodatie 

Gelet op de huidige en komende versoepelingen is het sportpark open voor publiek. Ook kan door 

spelers gebruikt gemaakt worden van de kleedaccommodatie en is douchen mogelijk. 

Kantine en Corona 

Wij zijn heel blij dat de kantine weer open is en dat dit kan. En vanaf dit seizoen is dat met 2 nieuwe 

kantinebeheerders, namelijk Liza en Ennya. Zij nemen het stokje over van Linda en wij wensen hen 

heel veel succes en gezelligheid.  

Bij deze wel meteen een oproep aan leden om het ook gezellig te houden en op een goede manier 

met spullen om te gaan en niets te vernielen. Afgelopen week heeft het personeel helaas al moeten 

optreden en is al schade ontstaan.  

Wel zijn sportkantines gelijkgetrokken met de reguliere horeca en zijn dezelfde voorwaarden als die 

er voor de horeca geformuleerd zijn van toepassing. Dat betekent ook dat per 25 september mogen 

mensen, net als in de horeca, naar binnen mogen als zij de corona QR code kunnen laten zien, of een 

negatief testbewijs of kunnen aantonen dat ze onlangs besmet zijn geweest. Dit roept bij 

amateurverenigingen veel praktische vragen op en ook bij ons. De KNVB is hierover in gesprek met 

NOC*NSF. Als er nieuws is of en hoe we als club kunnen en willen omgaan, maken we dat bekend. 

Vooralsnog gaan we op de bestaande voet verder. 

Wie kan ons helpen 

De club en wij als bestuur kunnen heel goed hulp gebruiken. Wij zoeken met spoed iemand die 

belangstelling heeft of iemand kent die kennis heeft van communicatie / social media.  Daarnaast 

zoeken we leden voor de Sponsorcommissie.  Als je nieuwsgierig bent of suggesties hebt, geef deze 

dan door aan de voorzitter, Rick Groetelaers. voorzitter@scg18.nl  

Bezoek profclubs, gemeente 

Deze zomer is ons sportpark de trainingsaccommodatie geweest voor de profclubs; OH Leuven, Lille 

OSC, Waasland-Beveren, TOP Oss en Jong Nederland Dames. Zij waren allen onder de indruk van 
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onze goede faciliteiten, de accommodatie en de ontvangst. In een aantal gevallen beter dan wat zij 

zelf hadden en de complimenten hebben we met trots ontvangen. Ook het college van B&W heeft 

ons sportpark bezocht en waren onder de indruk hoe wij als club de zaken aanpakken. 

Coronabesmetting en melding 

Het gaat gelukkig steeds meer de goede kant op met het aantal besmettingen. Maar we roepen 
iedereen op en doen een beroep op de ouders om in de volgende gevallen uw zoon/dochter niet 
naar het sportpark te laten komen: 
- Wanneer je corona-positief bent 
- Wanneer je klachten hebt die corona-gerelateerd zijn 
- Wanneer je wacht op een test of op een testuitslag 
Mocht dit het geval zijn, geef dit door aan de betreffende leider/trainer en aan de corona 
coördinator Sjaak Thijssen 06-46038533 . Hierdoor houden wij het overzicht wat er zich binnen de 
vereniging afspeelt en de juiste stappen gezet kunnen worden om het voetbal zoveel als mogelijk te 
kunnen blijven spelen. 
 

We hopen dat we dit seizoen iedereen kunnen blijven ontmoeten op ons sportpark en dat de bal 

blijft rollen. 

Bestuur SCG’18 

 

 


